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World Cup F17 

 Sista helgen 1 v44 anordnas World Cup F17 med 6 deltagande lag, bl.a Höjden/mölndal. Matcher 

spelas fredag, lördag och söndag på Ruddalen samt Åby Arena. Höjden ansvarar för 5 matcher på 

lördag samt 3 matcher på söndag.  

Till varje match behövs sargvakter, bollkallar, arenavärdar och cafépersonal. Varje lag ansvarar för 1-2 

matcher beroende på hur lång matchen är. Vi beräknar att det krävs minst 10 personer per lag. Detta 

kommer att beröra de 8 äldsta lagen inklusive seniorlag. 

Klubben kommer att göra inköpen, det är endast bemanning som krävs från lagen. Vi ansvarar ej för 

spelarmat, dock skall domare och sekretariat troligtvis ha mat. 

Höstlovscamp  

Planeras måndag och tisdag v44. På måndag mellan 08-16, därefter vanlig träning för lagen. På 

tisdagen camp mellan 08-16 och på kvällen skridskodisco. Således ingen ordinarie träning på tisdag. 

Maria Krebs återkommer kring skridskodiscot 

Försäljning 

I år skall föreningen sälja bambustrumpor. Kommer att säljas både höst och vår. Ger bra avans för 

föreningen. De yngsta lagen säljer inte.  Varje person skall sälja 5 paket á 5 par. Spelar från F12/U12 

och uppåt ska sälja. Viktigt att en ansvarig utses i varje lag, förslagsvis en förälder.  

Domare 

Det har utbildats många nya domare inför säsongen. Vi vill att domaruppdragen fördelas jämnt, för 

att uppnå detta vore det bra om ledare bokar upp domare för säsongen så snart de får schema. Då 

kan de kalla olika domare till de olika matcherna. Glöm inte att skriva vilka som har dömt. Bra om 

unga domare kan vara med från tidig ålder. Alla de yngsta kommer tyvärr inte kunna döma.  

Foto 

Tisdag och torsdag v47 fotas lagen av ExpressBild. Varje lag och spelare fotas individuellt. Klubben får 

kopior som kan användas på hemsidor, sociala medier etc. Det kommer info och schema om detta i 

separat nyhet.  

Målvaksutrustning 

Bra om alla lag kan meddela vad som saknas. Det kommer önskemål om att köpa in en del saker, bl.a 

gummi, benskydd och kombinat. Oklart fortfarande vad som finns i klubben och om det finns 

benskydd som behöver lämnas till skräddare.  

 

 

 



Ledarmöten  

Det vore bra om det kunde diskuteras sportsliga frågor på möten framöver som ett sätt att överföra 

kunskap kring bandy mellan ledare.  

Spolning 

Ledare uppfattar att det strular med spolning och att isen har dålig kvalité.  Förhoppningsvis har 

frågan kring spolning löst sig fr.o.m nu. Gällande isen är det troligtvis för varmt för att kylsystemet 

skall klara både ishalll och skrinnarbana. Isen på skrinnarbanan är fortsatt dålig.  


